
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 14. 02. 2023 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda  

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborík pre šport 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ľubomír Horný, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Hostia:  

 

Ing. Tomáš Vaňo 

Vít Gabriel 

     

 

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. Info o podaných žiadostiach z vyhlásených grantových kôl na rok 2023. 

3. Športovec roka 2022 . 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia. Zasadnutie komisie sa 

uskutočnilo aj s účasťou hostí: Ing. Tomáš Vaňo a p. Vít Gabriel. Predseda komisie navrhol 

zmenu programu a to presun bodu 4. „Rôzne“ na miesto bodu 2. „Info o podaných žiadostiach 

z vyhlásených grantových kôl na rok 2023“. 

 

Komisia odsúhlasila  zmenu programu zasadnutia: 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

K bodu č. 4 

 

• Na mesto Trenčín bola dňa 09. 02. 2023 doručená žiadosť z Trenčianskeho futbalového 

klubu 1939 Záblatie o odpustenie pohľadávky za elektrickú energiu. Pán Vaňo požiadal 

v mene Trenčianskeho futbalového klubu o odpustenie pohľadávky voči mestu Trenčín vo 



výške 10 000,41 € za prevádzku Futbalového štadióna Záblatie (vyúčtovanie elektrickej 

energie za r. 2022), a to z nasledovných dôvodov: 

 

➢ Pre zhoršenú ekonomickú situáciu spôsobenú vojenským konfliktom v susednej krajine, 

infláciou a celkovým výrazným zvýšením nákladov prerušili s klubom spoluprácu aj 

významní partneri, ktorých finančná podpora taktiež tvorí časť rozpočtu. 

➢ Dotácia mesta Trenčín na činnosť klubu bola na tento kalendárny rok schválená vo 

výške 8 000 €. Ani táto suma by nevystačila na tento nedoplatok a zároveň by klub nebol 

schopný udržať ďalšiu športovú činnosť na súčasnej kvalitatívnej úrovni. 

 

     Pán Smolka povedal, že je potrebné zistiť príčinu takej astronomickej spotreby el. energie 

a navrhol 30 dňové meranie spotreby s každodenným odpočtom, aby sa zistili príčiny takej 

vysokej spotreby. Po mesiaci kontrolného merania – do ďalšieho zasadnutia komisie športu, 

by mal prísť pán Vaňo informovať komisiu o týchto kontrolných meraniach a komisia 

zaujme stanovisko.  

     Pán Smolka upozornil p. Vaňa, že je potrebné uvedenú žiadosť predložiť aj na zasadnutie 

finančnej a majetkovej komisie. 

 

Komisia berie na vedomie: 

stav spotreby el. energie futbalového štadióna Záblatie taký aký je a navrhuje 30 dňové 

meranie s každodenným odpočtom a zistiť príčinu vysokej spotreby el. energie.           

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

➢ Pán Gabriel, zástupca Kanoistického klubu TTS o. z. Trenčín, požiadal o pozornosť smerom 

k tomu, že tento rok kanoistika v Trenčíne oslavuje 100. výročie vzniku. Prišiel požiadať, či 

by mesto mohlo prihliadnuť  na túto skutočnosť a podieľať sa na nejakej finančnej spolupráci 

spojenej s oslavou tohto výročia. Chcú usporiadať špeciálne preteky  k tomuto výročiu 

a chce požiadať mesto o  finančnú spoluúčasť. Zároveň upozornil na to, že kanoistický klub 

každoročne zaplatí viac finančných prostriedkov za daň z nehnuteľnosti, ako dostane dotáciu 

na činnosť. Za minulý rok zaplatili viac ako 4 000 € na daniach a dotáciu na činnosť dostali 

v hodnote 3 445 €. Pán Gabriel upozornil na to, že  od r. 2021 je prijatý zákon č. 470, ktorý 

umožňuje zníženie alebo celkové odpustenie dane z nehnuteľnosti. Chceli by teda požiadať 

mesto, či by nemohli byť Kanoistickému klubu TTS o. z. znížené, prípadne odpustené 

poplatky za daň z nehnuteľnosti. 

 

Pán predseda odporučil p. Gabrielovi, aby si podali žiadosť na projekt k  stému výročiu 

kanoistiky v Trenčíne. Upozornil, že čo sa týka odpustenia, prípadne zníženia dane 

z nehnuteľnosti, je potrebné podať žiadosť na FMK mesta Trenčín.  

Ďalej tiež odporučil, aby  k tomuto významnému výročiu požiadali o finančné prostriedky 

aj kanceláriu primátora a že si tiež môžu podať aj žiadosť o dotáciu na TSK Trenčín.   

 

 

 



• Na mesto Trenčín bola dňa 02. 02. 2023 doručená žiadosť z Telovýchovnej jednoty 

Družstevník Opatová o odpustenie pohľadávky za elektrickú energiu. Pán Horný požiadal 

v mene TJ Družstevník Opatová o odpustenie pohľadávky voči mestu Trenčín vo výške 

1 570,97 € za prevádzku TJ Družstevník Opatová (vyúčtovanie elektrickej energie za               

r. 2022), a to z nasledovných dôvodov: 

➢ V príslušnom kalendárnom roku o. z. vybudovalo v celej budove elektrické kúrenie, 

kvôli temperovaniu teploty v budove počas zimných mesiacov, ale aj toto temperovanie 

bolo počas zimných mesiacov minimalizované, čo mohlo spôsobiť zvýšený odber el. 

energie. 

➢ V klube pribudli detské kategórie (momentálne majú U9, U11, U13, U19, dospelí, atď.), 

čo tiež spôsobuje zvýšenie nákladov na prevádzku (pračka, sušička, el. energia, atď.), 

nakoľko je budova viac využívaná. 

➢ V poslednom roku sa zmenila ekonomická situácia na Slovensku – inflácia, zvýšenie 

cien energií. 

 

Komisia odporúča: 

odpustiť pohľadávku TJ Družstevník Opatová voči mestu Trenčín v hodnote        

1 570,97 €. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

p. Halgoš oboznámil členov komisie o predbežnom počte podaných žiadostí v oblasti 

športu a tiež o počte podaných dotazníkov. 

- počet podaných dotazníkov cez aplikáciu egrant:  46  

- počet podaných žiadostí na činnosť: 30 

- počet podaných žiadostí na projekty:  52 

Termín podania žiadosti o dotáciu je do 15. 02. 2023, takže počet podaných žiadostí ešte 

nebol kompletný. 

 

Komisia športu prerozdelila finančné prostriedky schválené v rozpočte mesta na 

strategické športy. Rozdelenie dotácií sa týka štyroch TOP športov na rok 2023 pre 5 

športových klubov. Pri rozdeľovaní sa prihliadalo na celkové zníženie dotácií o 20 % v r. 2023 

a na ustanovenie VZN č. 7/2012 „O poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Trenčín“ čl. 2 bod 8. 

písmeno a): „Subjektom, ktorým bola súčasne poskytnutá dotácia od mesta Trenčín na 

prevádzku, sa celková dotačná suma násobí koeficientom 0,5“, teda klubom, ktoré využívajú 

na športovanie infraštruktúru mesta. 

 

Komisia odsúhlasila: 

rozdelenie dotácie pre strategické športy pre 5 športových klubov.  

Za:  5      Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 



K bodu č. 3   

 

 Bod 3. „Športovec roka 2022“ sa presúva do programu nasledujúceho zasadnutia 

komisie športu dňa 21. 3. 2023. 

 

Komisia odsúhlasila: 

preloženie bodu „Športovec roka 2022“ do nasledujúceho zasadnutia komisie dňa 

21.03.2023. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 5 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  21. 03. 2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 16. 02. 2023    

 

 

 

 

 

                                                                                                            

 

 

 



 Uznesenie č. 2/2023 

                        Zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 14. februára 2023 

 

 

 

Komisia odsúhlasila  zmenu programu zasadnutia: 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia berie na vedomie: 

stav spotreby el. energie futbalového štadióna Záblatie taký aký je a navrhuje 30 dňové 

meranie s každodenným odpočtom a zistiť príčinu vysokej spotreby el. energie.           

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia odporúča: 

odpustiť pohľadávku TJ Družstevník Opatová voči mestu Trenčín v hodnote        

1 570,97 €. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

Komisia odsúhlasila: 

rozdelenie dotácie pre strategické športy pre 5 športových klubov.  

Za:  5      Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

Komisia odsúhlasila: 

preloženie bodu „Športovec roka 2022“ do nasledujúceho zasadnutia komisie dňa 

21.03.2023. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


